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مراسم تقدیر از دکتر بیگلر معاون پیشین و معرفی دکتر توکلی 

به عنوان معاون جدید توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه، 

با حضور شمار زیادی از مدیران و کارکنان برگزار شد.

در این نشست که 1 اردیبهشت 95 در سالن اجلاس دانشگاه برگزار 

شد، دکتر توکلی ابلاغ خود را از سوی رییس دانشگاه دریافت کرد.

 ابتدا قهستانی مشاور حقوقی دانشگاه به نمایندگی از مجموعه 

معاونت توسعه به بیان ویژگی های دکتر بیگلر پرداخت و افزود: 

در این دوره 6 ساله ای که ایشان در دانشگاه مسئولیت داشتند، 

پیگیری و وقت  تعهد و تخصص، درستکاری و صبوری،  درس 

گذاری در اجرای امور، تعلق خاطر و توجه به کارکنان را آموختیم.

وی با اشـاره بـه خدمات و اقدامات دکتر بیگلـر در زمان تصدی 

معاونـت توسـعه گفـت: یکـی از برجسـته ترین اقدامات ایشـان 

در زمـان ادغـام و انتزاع دانشـگاه بـود که باتدبیـر مدیران وقت 

دانشـگاه و تلاش هـای دکتـر بیگلر بـه بهترین وجـه ممکن و با 

کمتریـن چالـش این کار انجام شـد.

مشاور حقوقی دانشـگاه، توسعه پروژه های عمرانی، اجرای بسته 

هتلینـگ طـرح تحول نظام سـلامت و شفاف سـازی فرآیندهای 

مالـی را از دیگـر اقدامات برجسـته دکتر بیگلر دانسـت و افزود: 

افتخار بزرگی اسـت که دانشـگاه هیچ پرونده سوءاسـتفاده مالی 

و تخلفـات اداری نـدارد که این نتیجه شفاف سـازی فرآیندهای 

مالی در دانشـگاه است.

قهسـتانی ضمـن تشـکر از رییـس دانشـگاه برای انتصـاب دکتر 

تقدیر و معرفی معاونان پیشین و جدید توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه

تک تک کارکنان دانشگاه بزرگ ترین سرمایه هستند
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توکلی در سـمت معاونت توسعه گفت: ایشان در مسئولیت هایی 

کـه برعهده داشـتند موفق عمـل کردند و کارنامه درخشـانی از 

بیمارستان سـینا و امیراعلم دارند.

در ادامه، دکتر بیگلر معاون پیشین دانشگاه، با بیان اینکه در این 

11 سال و 3 ماهی که در این مسئولیت بودم اگر آبرو و موفقیتی 

کسب شده مربوط به همه همکارانم است افزود: در این سال ها 

با 7 رییس دانشگاه کار کردم که هر کدام خصوصیات اخلاقی 

خاص خود را داشتند و در دوره ای هم دو رییس دانشگاه ایران 

و تهران همزمان عهده دار مسئولیت دانشگاه بودند.

در شرایط  را  توسعه  معاونت  پذیرش مسئولیت  بیگلر  دکتر 

محدودیت های اعتباری، کاری دشوار دانست و افزود: با شناختی 

که از توانایی های دکتر توکلی دارم قطعاً می توانند اثرات مثبتی از 

خود به جای بگذارند و همراهی کارکنان و مدیران معاونت توسعه 

می تواند به اجرای سیاست های ایشان کمک کند.

وی همچنیـن ضمـن تشـکر از رییـس دانشـگاه، معاون توسـعه 

مدیریت و برنامه ریزی منابع وزارت بهداشـت و کارکنان معاونت 

توسـعه گفـت: در ایـن دو سـال و نیمـی کـه با دکتـر جعفریان 

کار کـردم جـز تـلاش و صداقـت از ایشـان چیـزی ندیـدم و 

امیـدوارم همـه یـاری کنیم دانشـگاه در مسـیر حرکـت خود به 

موفقیت هـای بزرگ تـری دسـت یابـد.

در ادامه، دکتر محقق معاون دانشـجویی دانشـگاه، به نمایندگی 

از اعضـای هیـات رییسـه از تلاش هـای دکتـر بیگلـر در ایـن 

سـال ها قدردانی کرد و افزود: معاونت توسـعه در سـاختار فعلی 

در همه شـئون دانشـگاه اعم از آموزشـی، پژوهشی، دانشجویی، 

فرهنگـی، بهداشـت، درمـان، دارو، بین الملـل، مدیریـت مالی و 

منابـع، گسـترش و توسـعه و... حضور مؤثـر و نقش آفرینی دارد.

وی بـا بیـان اینکه مدیریت کلان دانشـگاه به انسـان های صبور، 

عاقـل، متدیـن، اهـل ابتـکار و اقـدام، مهربـان، دارای حلـم و 

شـجاعت و ادب کـه الگوی دیگران باشـند نیـاز دارد افزود: طی 

سـال های گذشـته این صفـات را در چهره، بیان، منـش و رفتار 

دکتـر بیگلـر دیدیم. شـاید در مقطع زمانی کوتـاه و برای تعداد 

محـدودی از افـراد بتـوان نقـش بـازی کـرد ولی نظـر جمعی و 

عمومـی افـراد را در یـک دوره چنـد سـاله جز با عمـل خالصانه 

نمی تـوان بـه ایـن صفات جلـب کرد.

دکتـر محقـق، ضمـن تبریک بـه دکتر توکلـی در پذیـرش این 

مسـئولیت گفت: آنچه از ایشـان شـناخته ایم حضوری مسـتمر، 

مؤثـر و تلاشـی مبتکرانـه و خلاقانه اسـت که امیدواریم ایشـان 

در جهـت تحقـق اهـداف نظـام، از هیچ تلاش و کوششـی دریغ 

نکننـد و ایثارگـرانِ و مجدانه در خدمت دانشـگاه باشـند.

سـپس دکتر توکلی معاون جدید توسـعه مدیریت و برنامه ریزی 
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منابـع دانشـگاه، ضمـن تشـکر از حسـن نظـر رییس دانشـگاه، 

نشستن در جایگاه دکتر بیگلر را که دارای صفات نیک صبوری، 

حسـن خلق، ایمان و صداقت و وقت گذاری اسـت بسـیار دشوار 

دانسـت و افزود: سال هاسـت ایشـان را می شناسـم که در جهت 

اصـلاح و پیشـبرد امـور ثابت قدم هسـتند و انشـا اللـه در ادامه 

راه از کمک هایشـان اسـتفاده خواهیم کرد.

وی پیشـبرد اهـداف برنامـه 4 سـاله دانشـگاه، توجه بـه نیروی 

انسـانی، تفویض اختیار به واحدهـای زیرمجموعه، تعامل مثبت 

بـا وزارت بهداشـت و پیشـرفت برنامـه IT را از جملـه تأکیدات 

رییـس دانشـگاه در حـوزه معاونـت توسـعه بیـان کـرد و افزود: 

امیـدوارم با همیـاری مدیـران و کارکنان حوزه معاونت توسـعه 

این اهـداف را پیـش ببریم.

دکتر توکلی از نیروی انسـانی به عنوان سرمایه دانشگاه یاد کرد 

و افزود: این شـعار نیسـت بلکه واقعیت اسـت تک تـک کارکنان 

دانشـگاه بزرگ ترین سـرمایه این معاونت محسـوب می شـوند و 

امیـدوارم در جهـت بهبود وضعیت آنـان بتوانم قدمی بردارم.

معاون توسـعه دانشـگاه، با ابراز امیدواری از اینکه در یک سـال 

نیـم باقی مانـده از ایـن دوره اقدامات موثری را برای دانشـگاه به 

انجـام رسـاند افزود: انشـاء اللـه موقع تحویل مسـئولیت من هم 

دوسـتان از محاسـن و کمتر از معایبم بگویند.

در ادامــه، حجت الاسلام والمســلمین دکتــر نیکــزاد عیســی زاده 

مســئول نهــاد نمایندگــی مقــام معظــم رهبــری در دانشــگاه، 

ــرای  ــت ب ــی و آرزوی موفقی ــر توکل ــه دکت ــک ب ــن تبری ضم

ایشــان، بــا بیان اینکــه خدمت در جایــگاه اداری مالی دانشــگاه 

خطیــر و مهــم اســت افــزود: دکتــر بیگلــر اهــل تدیــن، انصــاف 

و ســلامت نفــس هســتند و ایــن ویژگی هــای ارزشــمند لازمــه 

ایــن مســئولیت اســت.
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در ادامـه دکتـر پریدار به نمایندگی از معاون توسـعه مدیریت و 

برنامه ریـزی منابع وزارت بهداشـت، مهندس ارسـیلو و مهندس 

مکـری بـه نمایندگـی از مدیریت مالی و توسـعه دانشـگاه متن 

لـوح تقدیر دکتـر بیگلـر را قرائت کردند.

سـپس دکتـر جعفریـان رییس دانشـگاه، بـا بیان اینکه تسـلط 

فنـی به حـوزه معاونت توسـعه، عملیاتی و به مصلحت دانشـگاه 

فکـر کـردن دکتـر بیگلر، بسـیار ارزشـمند اسـت افـزود: دوران 

مدیریت ایشـان بسـیار پر چالش بود و با توجه به شـرایط ادغام 

و انتـزاع دانشـگاه ایشـان جوانمردانه و ثابت قدم این مسـئولیت 

را پذیرفتنـد و ادامه دادند.

وی، بـا اشـاره به کارنامـه موفق دکتر بیگلر در این سـالها گفت: 

در مدت دو سـال و نیمی که از اجرای برنامه 4 سـاله دانشـگاه 

می گـذرد ایشـان 60 تـا 70 درصـد کارهـا را به روزرسـانی و به 

نتیجه رسـانده اسـت که ایـن عملکرد قابل توجه اسـت.

رییس دانشـگاه در پاسـخ به سـوالی که چرا دکتر بیگلر با همه 

خوبی هایـش از این مسـئولیت می رود افزود: مسـئولیت اجرایی 

بیش از 10 سـال برای هیچکس و هیچ پسـتی مناسـب نیسـت 

و بسـیار بـه نـدرت اتفـاق می افتـد که کسـی بیش از 10 سـال 

در مسـندی بمانـد و نتیجه بگیرد.

وی افزود: سال 93 در صحبتی که با دکتر بیگلر داشتم ایشان 

دیگری  فرد  و  تمام شده  گفتند که مدت 4 ساله مسئولیتشان 

می تواند این مسئولیت را برعهده بگیرد اما چون احساس می کردم 

با  دهند؛  ادامه  را  کار  می توانند  و  پرتوان هستند  ایشان  هنوز 

پیشنهادشان موافقت نکردم تا اینکه اواخر سال گذشته ایشان 

ابراز خستگی کردند و واقعاً این گونه به نظر می رسیدند.

دکتر جعفریان با بیان اینکه در یک کار ثابت ماندن و با محدودیت های 

متعدد روبرو شدن باعث فرسودگی می شود افزود: هر اوجی با 

فرودی همراه است لذا اگر قرار است جابه جایی اتفاق بیفتد بهتر 

است در زمان اوج افراد باشد درست مانند دکتر بیگلر که در اوج 

موفقیت از این مسئولیت کناره گیری کردند.

ــا  ــران ب ــی از مدی ــز یک ــی را نی ــر توکل ــس دانشــگاه، دکت ریی

ــه  ــر کاری را ک ــان ه ــزود: ایش ــت و اف ــگاه دانس ــه دانش تجرب

شــروع کردنــد در آن موفــق بودنــد چراکــه بــا جدیــت امــور را 

پیگیــری می کننــد.

وی دکتــر توکلــی را صاحــب ایــده و تجربــه در امــور مالــی و 

اداری دانســت و افــزود: انگیــزه و رویکرد توســعه گرایانه ایشــان 

بــه پیشــرفت اهــداف مجموعــه کمــک بســزایی خواهــد کــرد.

در پایـان جلسـه نیـز مـدال دانشـگاه و هدایایی از سـوی دکتر 

جعفریان، اعضای هیات رییسـه و دیگر مراکز دانشـگاه به دکتر 

بیگلر اهدا شـد.


